Certificate of Registration



东莞市中之电子科技有限公司 (先科电子有限公司)

中国广东省东莞市寮步镇上屯工业区百业城大道 12 至 18 号

经摩迪国际认证有限公司审核,其职业健康安全管理体系符合以下标准要求:

BS-OHSAS 18001:2007

在持续遵循有关认证条例的基础上,准予注册。 本证书加贴年度防伪标签后,方为有效。

认证范围: 二极管、三极管、电容及二极管引线的生产和销售。

注册号: 7116

原始签发日期: 2008 年 01 月 15 日

签发日期:

2011年01月13日

有效日期:

2014年01月12日







014

Moody International Certification Ltd.

www.moodyint.com

Certificate of Registration



This is to certify that the Occupational Health and Safety Management System of:

Dongguan Sino-Win Electronics Technology Co., Ltd. (Semtech Electronics Limited)

12-18 Baiye Cheng Road, Shang Tun Industrial Zone, Liaobu, Dongguan, Gunangdong Province, P. R. China

has been assessed and registered against the requirements of

BS-OHSAS 18001:2007

Approval is hereby granted for registration providing the certification rules and conditions are observed at all times.

The certificate is not valid until the annual hologram is presented.

Certification Scope:

Manufacture and Sales of Diodes, Transistors, Capacitors and Diode Leads.

Certificate No.: 7116

Original Issue Date: 15th January 2008

Issue Date: 13th January 2011

Expiry Date: 12th January 2014

Authorise righature



SYSTE

Moody International Certification Ltd.

www.moodyint.com